香港 銅鑼灣 掃桿埔 大球場徑一號 奧運大樓 1010 室 Room 1010, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong. Tel: 2504 8148 Fax: 2577 7349 E-mail: hkaa@archery.org.hk http://www.archery.org.hk

通 告

招募 2021 世界青少年射箭錦標賽隨隊教練

	1		
主辦單位	國際射箭聯會		
活動地點	波蘭弗羅茨瓦夫		
活動日期	2021年8月6日至17日		
教練數目	反曲弓教練 1 位		
	複合弓教練1位(教練數目會因應參賽人數有所調節)		
教練津貼	每位 HK\$500/日 合共:HK\$6,000 (HK\$500 x 12 日)		
	(以香港射箭代表隊出發日起計算,直至比賽完結回港為止)		
截止日期	2021年7月8日		
獲選通知日期	2021 年7月12日或之前		
備註欄	申請教練者需符合下列要求及具備以下特質:		
	(詳細內容,請參閱「青少年隊隨隊教練招聘要求」)		
	1. 香港射箭總會註冊三級教練(持有複合弓及反曲弓兩項教練資格者較佳);		
	2. 曾於國際賽事中擔任教練/領隊;		
	3. 現為青少年集訓隊教練較佳;		
	4. 曾任教青少年相關訓練課程(例:學校校隊訓練、屬會青少年訓練等);		
	5. 團體合作精神。		
	各教練申請者需提交個人簡歷及補充資料表格以作遴選參考。		
	獲聘請的教練需於一個月內辦理性罪行定罪紀錄查核。		

有意者請將填妥的回條、個人簡歷及補充資料表格於截止日期或以前,電郵、傳真或寄回香港射箭總會。 如有任何查詢,請致電 2504-8148 與總會職員聯絡。

**根據兩地政府防疫條例,參加者有機會需於入境波蘭時及返港後入住隔離酒店/設施,所牽涉的住宿、膳食、檢測等相關費用有機會不獲康文署資助而需由參加者自行承擔,隔離期間亦不保證獲發教練津貼,一切以康文署最終決定及兩地政府防疫措施為準。

香港射箭總會 2021 年 6 月 30 日

		2021 十 0 万 6	JU 14
	回條		
本人欲報名擔任上述「2021世界	青少年錦標賽」之 *反曲弓/	複合弓 隨隊教練職位。(<i>請 *刪去不適用</i>	1者)
姓名(中文):	註册射手號碼:	教練級別:反曲弓 複合弓	
日間聯絡電話:	電郵:		
簽名:	日期:		

MEMBER OF: World Archery World Archery Asia

Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

香港 銅鑼灣 掃桿埔 大球場徑一號 奧運大樓 1010 室 Room 1010, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong. Tel: 2504 8148 Fax: 2577 7349 E-mail: hkaa@archery.org.hk http://www.archery.org.hk

Coaching Positions Recruitment Details

Tier 1* Overseas Archery Events Team Coach (Recurve / Compound Division)

Requirements

- Fluency in spoken and written English and Chinese (depends on event host location)
- ➤ HKAA registered coach level 3 of the corresponding bow division, or level 2 of the corresponding bow division and level 3 of the other bow division
- Valid sexual conviction record (to be applied and verified before the start of coaching period, or within reasonable period of time)
- > Understanding doping control procedures and the athletes' rights during doping control
- Experience in manage youth groups, preferably sports team, in overseas events is mandatory
- Experience in an international archery tournaments or multi-sport games, preferably in coaching position, is a definite advantage
- Currently working as the post Archery Youth Squad Team Coach / Assistant Coach is a definite advantage
- > Requirements might will be compromised for the need of team staff from both genders to be in the team

Responsibilities

- ➤ Act in compliance with HKAA Coaches Rule (教練守則)
- Report to and work with team manager during the event period
- Provide professional coaching support to athletes in order to achieve excellence
- Make sport technical and tactical decisions during the event period
- In collaboration with team manager, manage the team and take care of athletes
- Contact and liaise with the Organizing Committee and other bodies on-site during the event period
- Accompany athletes during the doping control procedures
- ➤ Debrief and documentation. Have a formal debrief with the Youth Development Committee after the event and provide coaches report for the event.

MEMBER OF: World Archery
World Archery Asia

Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China